
Gluntarnas Vänner 

Styrelseprotokoll 6/2022-2023  

Söndagen den 27 augusti 2023 hos Mats. Närvarande: alla.  

1. Dagordning  

fastställdes   

2. Justerare 

Elisabet utsågs. 

3. Protokoll från tidigare styrelsemöte  

lades ad acta med kommentarerna under punkt Övriga frågor nedan. 

4. Ekonomi och medlemsläge 

På kontot och i handkassa fanns 15 863 kr och vi hade 47 medlemmar, varav 8 ständiga. 

5. Kulturnatten 9/9.  
Nytt medlemsbrev härom ordnar Inga, Numera är sålunda klart att mötet är på Vg kl 17. Vi i 

styrelsen samlas där en timme i förväg. Johannes ackompanjerar och Mats hör med Michael 

Sahlin om detaljerna kring dennes medverkan och deras gemensamma uppträdande (t ex 

kläderna hos Inga) samt informerar Bo G som är conferencier om gluntvalen. Inga och Mats 

står för texthäften för allsången. Vi siktar på lösblad med transpirantoversioner. Elisabet och 

Inga står för bokförsäljning och tar emot medlemsanmälningar. Johannes ordnar skylt på Vg:s 

grind och kollar högtalare. 

 

6. Årsmötet.  
Tidpunkten den 2/10 är inte längre möjlig utan mötet måste senareläggas några veckor. Mats, 

Johannes och Elisabet tar kontakter om eventuella nya datum med Vg (om lokalen) och 

programmet (”Gluntarna Reloaded” med Joakim Englund & Gabriel Gumuco) för vilket 

kostnaden 6 000 kr godkändes. Annan planering fick tills vidare anstå. 

 

7. Övriga frågor 

Rundvandringen bland gluntmiljöer hade fått ställas in.  

Hemsidan: Inget nytt: Johannes samråder med Inga och möter Maria Wold 

Arkivet på Vg: De aktuella utrymmena hör till stiftelsen Västgötagården från vilken nationen 

ska hyra dem varefter vi kommer in i bilden och villkoren (hyran!)  

kommer att klarna. Elisabet fortsätter kontakterna härom med kuratorn. Det är viktigt att vi 

kommer till en fast ordning innan dennes mandatperiod upphör. Påmindes om att Johannes 

från Joakim övertagit tre sprängfyllda kartonger. 

 

Resa till ”Prins Gustaf”-filmen: Inget nytt. Mats fortsätter kontakten med USU:s ordförande 

Anki Mattisson. 

 



Gluntsopkärl: ansvariga på kommunen har f n inga medel för detta. Ärendet vilar. 

 

Digital kyrkogårdsvandring. Inga och Johannes fortsätter kontakten med Henrik Zetterberg 

som hört av sig 

 

Ev gluntafton. Johannes fortsätter kontakten med ledaren för Vg;s Korgossarna. 

 

 

8. Nästa styrelsemöte: tisdagen den 12 september kl 19.30 hos Bo G. 
 

 

 

……………………………………………………………………  ………………………………………………………………… 

Ordförande                                                                   Sekreterare 

 

 

                                                  ………………………………………………………… 

 

                                                                      Justerare 

 


